
Wiceprezydent Bologni zaprzecza plotkom
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Dziś rano pojawiły się plotki o możliwym zbliżeniu między Bologną a

pomocnikiem Giallorossich, Simone Perrottą. Portal vocegiallorossa.it

skontaktował się z wiceprezydentem Rossoblu, Maurizio Settim, który

zanegował kategorycznie plotkom.

 

- Szczerze to nie wiem, kto puszcza w obieg tego typu plotki. Nigdy nie mieliśmy

żadnego kontaktu z nikim w sprawie Perrotty. Uważamy, że jest świetnym graczem,

ale mamy dokładnie pokrytą tą pozycję na boisku. Tylko prezydent Guaraldi, Zensi i

ja możemy dokonywać tego rodzaju zapytań i zapewniam, że nie wyszły z naszej

strony. Zaprzeczam kategorycznie tego typu plotkom.

 

34-letni Perrotta występuje w Romie od 2004 roku. Z końcem tego sezonu wygasa

kontrakt gracza z klubem i najprawdopodobniej wówczas poszuka nowego

pracodawcy.
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